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EL PRESIDENT 

OS LA 

GENERALITAT DE CATALUNYA Barcelona, 11 d'abril de 1987 

Sr~ Gabriel Ferraté 
Barcelona 

Ferraté: 

sé que la Hewlett-Packard s'ha queixat de que 
no troba "matematics empresarials". Que és un 
matematic empresarial? Es greu que no en tinguem? 
Convé que creem aquests estudis? Podem fer-ho? 

Cordialment, 

/\--.!.--==='=====F-t---
/-

Jordi Pujol 


